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Mødt op for at deltage i årets generalforsamling er 16 personer incl. Jane fra Bornholms Middelaldercenter. 

Selvsamme Jane får lov til at åbne ballet med et rids af året der gik, set fra centrets side. 

Generelt fortæller hun om et godt år og en lys fremtid. 

De frivillige der lægger et stort arbejde i at støtte op om centrets aktiviteter får også en tak med på vejen. 

Efter Janes indlæg, tager vi hul på selve generalforsamlingen. 

Ad 1 valg af stemmetællere. 

 Tove og Hans vælges. 

Ad 2 valg af dirigent. 

 Martin vælges. 

Ad 3 valg af referent. 

 Niels vælges. 

Ad 4 bestyrelsens beretning fremlægges til godkendelse. 

Lone fremlægger beretningen med højdepunkter fra året der gik. Der fortælles om 

medlemslørdage, nørkleaftner, kursusdage, historiske foredrag mm. 

Selvfølgelig berettes der også om træffet og her især det meget populære tiltag Bazaren, 

hvor handlen går lystigt. 

Det nævnes også, at der mangler folk til hjælp med opsætning og nedtagning af træfpladsen. 

Arbejdet hænger på nogle ganske få medlemmer, så opfordring til at give et nap med. 

Sildeboden nævnes også. Overskuddet fra denne bod går ubeskåret til at støtte 

medlemsaktiviteter. Eksempler er, turen til Stockholm og foredrag. 

Der er et skriv fra Dutten om bodens fremtid. Dutten ser sig ikke i stand til at videreføre 

initiativet, og hvis ikke nogen melder sig på banen, er virkeligheden, at boden der ikke bare 

er en økonomisk støtte til medlemmerne, men også i høj grad er et populært spisested på 

pladsen, hvor både publikum og træfdeltagere sætter pris på de stegte sild. 

Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 

Ad 5 fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 

 Regnskabet bliver fremlagt og gennemgået af Lisbeth. 

 Det godkendes uden bemærkninger. 

Ad 6 Fastsættelse af kontingent. 

 Bestyrelsen indstiller, at kontingentet ikke ændres. 

 Kontingent fortsætter uændret. 
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Ad 7 Godkendelse af budget. 

 Budget for 2023 fremlægges af Lone 

 Vedtages. 

Ad 8 forelæggelse af det kommende års aktiviteter. 

 Lone gennemgår aktivitetskalenderen, der også er omdelt på generalforsamlingen. 

Ad 9 Indkomne forslag. 

 Der er ingen indkomne forslag. 

Ad 10 vedtægtsændringer. Der er to punkter der handler om: 

 A: Oprettelse af laug og interessegrupper 

 B: Generel opfriskning af teksten. 

Omtalte ændringer og rettelser er omdelt på generalforsamlingen. Forslagene gennemgås og 

diskuteres. De på generalforsamlingen vedtagne ændringer og tilføjelser vil blive indført i 

vedtægterne. 

A: Den største ændring er en tilføjelse af en §6 omhandlende oprettelse af laug og andre 

interessegrupper. 

 De efterfølgende § om-nummereres. 

 B: Der er justeret tekst i § 3 og 5, i §6 nu §7, i §7 nu §8, i §8 nu §9, 

Ad 11. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

 A valg af kasserer: Lisbeth genvælges som kasserer, for en 2-årig periode. 

 B valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer: 

AC, Daniella, Kim og Patrick er på ordinært valg, og genvælges. 

Dutten og Marlene trækker sig af personlige årsager fra bestyrelsen. 

Der er desuden en ubesat plads i bestyrelsen. 

Marie Kettel vælges til bestyrelsesmedlem. 

 C valg af suppleanter: 

Der kan på generalforsamlingen kun findes en suppleant 

Det er Maria Pauk. 

Bestyrelsen får af generalforsamlingen lov til at finde den manglende suppleant. 

(Ref: Marie Kettel har efterfølgende ønsket at være suppleant i stedet for bestyrelsesmedlem 

og dermed er hun valgt/udpeget som suppleant nr. 2.) 
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Ad 12 valg af revisor og suppleant. 

 Genvalg. 

Ad 13 Eventuelt 

 Der blev talt om: 

Sildebodens fremtid. 

Om vigtigheden af at man som ”gammel i gårde” er med til at tage ansvar for, at nye 

medlemmer bliver hjulpet ind i fællesskabet. 

Maria har flettepil til selvpluk, hvis man kan nå det. 
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